
1 
 

Protokół nr 7/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 17 kwietnia 2019 r. w godz. 17:00 – 18:35  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki 

4/ Sylwester Cimochowski        

5/ Jacek Niedźwiedzki       

6/ Anna Ruszewska        

7/ Sławomir Sieczkowski     

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

3. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP 

4. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

5. Alicja Jacewicz – Naczelnik Wydz. Oświaty  i Wych.  

6. Marek Anuszkiewicz – Specjalista w Wydz. Inwestycji  

7. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji  

8. Adam Żywiczyński – Konserwator Zabytków 

9. Agnieszka Szyszko – Peł. ds. współ. z organ. pozarząd. 

10. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS sp. z o.o. 

11. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych 

12. Barbara Michaluk – Inspektor w Wydz. Inwestycji 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 6/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 –2020. 

4. Informacja z realizacji Programu „Suwalska Rodzina Plus” za okres do 31.08.2018 r. 

5. Informacja z realizacji Programu „Suwalska Karta Mieszkańca” za okres 1 wrzesień                  

– 31 grudzień 2018 roku. 

6. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                      

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2020 rok. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2020 rok. 

8. Informacja z rozliczenia dotacji przyznanych w 2018 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących 

się na terenie Miasta Suwałki. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących 

się  na terenie Miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym i obszarem leśnym                       

w Suwałkach. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską                               

i Świerkową w Suwałkach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w spawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w spawie zmian w budżecie Miasta na 2019 r. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2019 – 2040. 

15. Wolne wnioski. 

– Zestawienie propozycji podziału środków finansowych zabezpieczonych w rezerwie 

celowej na wydatki oświatowe – remonty i awarie.  

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 6/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2019 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 5/2019 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez 

aklamację.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

  

A. Jacewicz poinformowała, że na Sesji Rady Miejskiej będzie wniesiona autopoprawka                

dotycząca podstawy prawnej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 –2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 Cz. Renkiewicz wyżej przedstawiony projekt uchwały jest odpowiedzią na oczekiwania 

mieszkańców, którzy np. zmieniali  mieszkania w przeciągu kilku lat poprzez zamianę mieszkań  

komunalnych, bądź też dokonali zamiany mieszkania na wskutek remontu, czy inwestycji 

miejskich.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 –2020. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4 

Informacja z realizacji Programu „Suwalska Rodzina Plus” za okres do 31.08.2018 r. 

Informacja  stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z realizacji Programu „Suwalska 

Rodzina Plus” za okres do 31.08.2018 r. 

Ad pkt.  5                                                                                                                                 

Informacja z realizacji Programu „Suwalska Karta Mieszkańca” za okres 1 wrzesień                  

– 31 grudzień 2018 roku. 

Informacja  stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 Cz. Renkiewicz przedstawił i omówił skutki finansowe  związane z Suwalską Kartą 

Mieszkańca. Przedstawił listę przedsiębiorców wspierających program  „Suwalska Karta 

Mieszkańca”.  

Radna A. Ruszewska podziękowała za promocję Suwalskiej Karty Mieszkańca.                               

 

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z realizacji Programu „Suwalska 

Karta Mieszkańca” za okres 1 wrzesień – 31 grudzień 2018 roku. 

Ad pkt.  6                                                                                                                                 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                      

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2020 rok. 

Informacja  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

Ad pkt.  7                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2020 rok. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

   

 Cz. Renkiewicz przedstawił i omówił środki finansowe przeznaczone na realizację 

projektów w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego. Ogólna kwota została podzielona 

na projekty kulturalne lub społeczne, na projekty inwestycyjne „małe”, na projekty 

inwestycyjne „duże”. W ramach budżetu zostaną wykonane parkingi, orły, które staną na 

bramie wjazdowej przy ulicy Pułaskiego.  

 Radny S. Sieczkowski czy wniosków z roku na rok jest więcej, czy zmniejsza się ta 

liczba? M. Andruszkiewicz  w roku ubiegłym były złożone 33 wnioski, liczba oscyluje około 30 

wniosków co roku.   

Radny S. Sieczkowski poprosił aby rozpropagować i nagłośnić wśród mieszkańców 

Suwalski Budżet Obywatelski, po to żeby zachęcić jak największą grupę mieszkańców do tego 

żeby wniosków było więcej.  

 Radna A. Ruszewska poprosiła o większą promocję w tej sprawie, ponieważ mieszkańcy 

do końca nie wiedzą kiedy należy składać takie wnioski.  

 Cz. Renkiewicz odpowiedział, że zostaną podjęte odpowiednie działania promocyjne                 

i wszystkie niezbędne informacje znajdą się w Dwutygodniku Suwalskim, w Radiu 5, w Telewizji 

Suwałki i na stronie internetowej miasta.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2020 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                                

Informacja z rozliczenia dotacji przyznanych w 2018 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących 

się na terenie Miasta Suwałki. 

Informacja  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z rozliczenia dotacji przyznanych w 2018 r. 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

Ad pkt.  9                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się  na terenie Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

A. Turowski Przewodniczący komisji poinformował, że załącznik do projektu uchwały                     

– Dotacja na rok 2019 został wymieniony ze względu na błąd w liczbie porządkowej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się  na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad pkt.  10        

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym i obszarem leśnym                       

w Suwałkach.                                                                                                                                                                        
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, w którym przyjęte ustalenia są wyrazem 

polityki przestrzennej miasta w odniesieniu do  ww. obszaru i mają na celu umożliwienie 

zagospodarowania go z zachowaniem: zasad ładu przestrzennego, efektywnego 

gospodarowania przestrzenią oraz walorów ekonomicznych. Projekt planu w przedstawionej 

formie zapewnia takie ukształtowanie przestrzeni, które stworzy harmonijną całość oraz 

uwzględni wszelkie uwarunkowania i wymagania funkcjonalne, społeczno – gospodarcze, 

środowiskowe, kulturowe oraz kompozycyjno – estetyczne. Projekt planu został opracowany 

zgodnie z obowiązującymi przepisami i spełnia wymogi merytoryczne i formalne do jego 

uchwalenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy aresztem śledczym                        

i obszarem leśnym  w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt. 11       

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską                               

i Świerkową w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16  do protokołu.    

 

M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały dotyczący miejscowego planu, który po 

uchwaleniu będzie przepisem gminnym i będzie stanowił regulację prawną w kształtowaniu 

sposobu wykonywania prawa własności nieruchomości objętych planem oraz kształtowania 

przestrzeni. Określi przeznaczenie terenów oraz zasady i standardy kształtowania zabudowy, w 

tym linie zabudowy, gabaryty obiektów, zasady podziału terenów, ustalenie zasad i sposobu 

skomunikowania terenów przeznaczonych pod zabudowę, określenie zadań publicznych,                    

w tym terenów komunikacji publicznej oraz wyposażenia w infrastrukturę społeczną                                 

i techniczną.  Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła i omówiła uwagi zgłoszone do projektu 

planu. Poinformowała, że  wpłynęło 5 pism, zawierających łącznie 16 uwag. Uwzględniono 7 

uwag,       a w 9 uwag nie uwzględniono. 1. Uwaga zgłoszona przez  Suwalską Spółdzielnię 

Mieszkaniową w Suwałkach. 2. Uwagi zgłoszone przez TUTAJ SUWAŁKI Sp. z o.o. 3. Uwaga 

ze Starostwa Powiatowego w Suwałkach. 4. Uwaga od PREMIUM INVEST S.C. 5. Uwaga 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku.  

Naczelnik M. Włoskowska  wniosła autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą § 46, 

który otrzymuje nowe brzmienie. Poprawkę wprowadza się w celu uniknięcia sporu z Wojewodą 

Podlaskim, który  oceniając  merytorycznie poprzednią uchwałę z dnia 27 marca 2019 r. 

zarzucił brak w tej uchwale przywołania jej zmiany. Zarzucił również, że zapis w § 46 tej 

uchwały nie wskazuje na przeprowadzenie pełnej procedury zmieniającej miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania wraz z autopoprawką. 

Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: 

Gen. K. Pułaskiego, Nowomiejską  i Świerkową w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad pkt.  12       

Zaopiniowanie projektu uchwały w spawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej                         

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   

 W. Stelmach na mocy niniejszej uchwały proponuje się ustalić nową stawkę 

wynagrodzenia za inkaso opłaty skarbowej w wysokości 5 % od zainkasowanej sumy.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 
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wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 

 

Ad pkt.  13                                                                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   

   

 W. Stelmach przedstawił zmiany planu dochodów, które dotyczą zrealizowanych kwot. 

Dochody w turystyce, jest to przesunięcie  wypłaty środków unijnych z budżetu państwa, które 

były planowane na przyszły rok. Zostaną zrealizowane w tym roku jest to kwota na rewitalizację 

starej łaźni i bulwarów. Dochody w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 

związane ze zwiększeniem planu dochodów budżetowych z tytułu  wpłat z zysku spółek 

miejskich. Skarbnik przedstawił i omówił również  zmiany planu  wydatków budżetowych.  

 Radny B. Bezdziecki zapytał o budynek starej łaźni, czy jest już pomysł na 

zagospodarowanie powierzchni wystawienniczej? Kto się tym będzie zajmował?                                    

Cz. Renkiewicz w związku z trwającymi w dalszym ciągu pracami budowlanymi, zostanie 

przedłużony termin realizacji. Zakończenie ww. inwestycji planuje się na miesiąc sierpień.                       

W pierwotnej wersji miała zostać przeniesiona do ww. budynku Galeria Sztuki Współczesnej 

profesora Andrzeja Strumiłły.  Profesor  A. Strumiłło wyraził zgodę na przeniesienie ww. galerii 

do budynku łaźni, ale nie wyraził zgody na umieszczenie swego nazwiska w nazwie galerii. 

Oprócz zaplanowanej galerii, jest również powierzchnia, w której znajdowałby się sprzęt do 

obsługi bulwarów, kawiarenka oraz sala konferencyjna.  

 Radny B. Bezdziecki zaproponował aby w budynku łaźni wyeksponować wystawę 

archeologiczną związaną z Jaćwingami. Cz. Renkiewicz odpowiedział, że takie zbiory 

wyeksponowane są w Muzeum Okręgowym w Suwałkach. Do tematu dotyczącego 

zagospodarowania ww. budynku należy wrócić jesienią, po zakończonych pracach 

budowlanych.  

Radny S. Sieczkowski poprosił aby w uzasadnieniu  do projektu uchwały  zapisać  

więcej o zmianach jakie następują w budżecie. Zasugerował aby przedstawić i omówić po 

krótce działy i paragrafy, na których zachodzą takie zmiany.  

Radny S. Sieczkowski  wpływy z tytułu kar i odszkodowań  wynikające z umów                              

w lokalnym transporcie zbiorowym. Za jaki okres i w jakiej wysokości są te kary?   

W. Stelmach kary są naliczone za czas kiedy nie był wykonywany, zgodnie z grafikiem 

transport zbiorowy. Spowodowane to było  absencją chorobową kierowców.    

Radny S. Sieczkowski zadał pytanie dotyczące zwiększenia dochodów związanych                                       

z działem  gospodarka komunalna. Dotyczy to wpływów z tytułu wpłat  zysków przedsiębiorstw. 

Z jakich spółek planowane są wpływy z zysków? W. Stelmach, są to następujące firmy:  

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach, Przedsiębiorstwo Energetyki 

Cieplnej, Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. 

Radny B. Bezdziecki czy w przypadku Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji nie 

spowoduje opóźnień w pracach renowacyjnych sprzętu w oczyszczalni ścieków po awarii.                    

W. Stelmach sprzęt został zakupiony  i wymieniony.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt.  14                                                                                                                            

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt.  15                           

Wolne wnioski.  

– Zestawienie propozycji podziału środków finansowych zabezpieczonych w rezerwie celowej 

na wydatki oświatowe – remonty i awarie – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Cz. Renkiewicz  przedstawił i omówił propozycję podziału środków finansowych  

podanych przez Dyrektorów jednostek oświatowych do planu remontów obiektów oświatowych 

na rok 2019. Poinformował, że miasto złożyło wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki na 

remont 4 sal sportowych w Szkole Podstawowej nr 5 na ul. Klonowej.  

Radny S. Sieczkowski kiedy nastąpi remont basenu w Sz. P. Nr 10 ? Cz. Renkiewicz, 

pilniejszy jest remont  basenu OSiRu – wymiana instalacji do uzdatniania wody. 

Radna A. Ruszewska poprosiła o podjęcie szybkiej decyzji w sprawie remontu, 

ponieważ jest wydana decyzja administracyjna przez Sanepid. Remont powinien być wykonany 

do końca 2020 roku. Cz. Renkiewicz  po kontroli basenu w Sz. P. Nr 10, stwierdził, że na 

basenie nikt nie pływa. W  Suwałkach  funkcjonują trzy baseny, miasto wszystkie je utrzymuje.  

Radny S. Sieczkowski może warto zastanowić się jak ten basen można wykorzystać? 

Zaniepokojony losem basenu w SZ.P Nr 10, stwierdził, że nie wyobraża sobie takiej sytuacji, że 

basen trzeba będzie zamknąć, czy zasypać. Cz. Renkiewicz, odpowiedział, że na kolejną komisję 

w maju zostanie przedstawione  zestawienie, ile osób korzystało z basenu za pierwszy kwartał.  
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Naczelnik A. Jacewicz dodała, że z basenu przy Sz. P. Nr 10 korzystają oddziały 

sportowe i  klub sportowy MUKS Suwałki, w niewielkim stopniu organizacje pozarządowe.                   

Jest to basen typowo szkolny.    

Radna A. Ruszewska dodała, że funkcja basenu w Sz. P. Nr 10 jest zupełnie inna niż 

basenu  OSiR. Z basenu w Sz. P. Nr 10 korzystają uczniowie tejże szkoły, nie jest on 

udostępniany komercyjnie. Nie powinno się porównywać tych dwóch basenów w kwestii 

„obłożenia”. Zauważyła, że jeśli zostanie zlikwidowany basen w Sz. P. Nr 10, to nie będzie 

pływania w Suwałkach. Stwierdziła, że właśnie na tym basenie dzieci i młodzież uczą się pływać 

i nabierają doświadczenia. Basen w Sz. P. Nr 10 jest przystosowany do nauki pływania dla 

dzieci (dotyczy  głębokości).  

Radny J. Niedźwiedzki zapytał czy remonty w szkołach mogą wchodzić w Suwalski 

Budżet Obywatelski? Radna A. Ruszewska przypomniała, że większością głosów radnych Rady 

Miejskiej uchwalone zostało, że remonty w szkołach zostaną wyłączone z Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Radny J. Niedźwiedzki zgłosił swoją propozycję, aby uchwałą Rady Miejskiej 

zmienić zapis  i żeby  jakaś część Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego mogła być przeznaczona 

na remonty w placówkach oświatowych. Wybrać  taki jeden projekt, który uzyska największą 

liczbę głosów.  

Radny T. Czerwiecki poprosił aby w budżecie miasta uwzględnić i wprowadzić 

dodatkową kolumnę, w której znalazłby się plan na dzień 1 stycznia br., czyli pierwotna wersja 

budżetu. 

Radny T. Czerwiecki  zapytał czy będą wypłacane rekompensaty dla nauczycieli za czas 

strajku.  Cz. Renkiewicz, należałoby zapytać dyrektora danej placówki oświatowej, bo on jest 

dysponentem środków finansowych. Odpowiednie przepisy regulują tę kwestię. Przepisy prawa 

mówią, że za czas strajku nie należy się wynagrodzenie. Należy z majowego wynagrodzenia 

potrącić wynagrodzenie za czas strajku.  

Radny S. Sieczkowski poprosił o przesłanie radnym informacji w jakich szkołach, ile 

osób i w jakich grupach nauczycielskich  miały miejsce potrącenia i w jakich kwotach.  

Radna A. Ruszewska zapytała o wymianę młodzieży w ramach współpracy z francuskim 

miastem Grande-Synthe. Czy miasto stara się pozyskać środki  finansowe z zewnątrz na 

wymianę młodzieży. Cz. Renkiewicz, jest podpisana umowa o współpracy między miastami 

partnerskimi oraz protokół uzgodnień na dany rok, żeby zaplanować konkretne działania.  

Radna A. Ruszewska przypomniała, że można pozyskiwać pieniądze z projektów na 

wymianę  międzynarodową młodzieży.   

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     
        

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


